

《单词百科:hemisphere是什么意思?hemisphere怎么发音?hemisphere的解释和用法》

英语单词hemisphere是什么意思?hemisphere怎么读?hemisphere怎么发音?简答网为您整理了hemisphere的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



hemisphere怎么读

hemisphere的读音:[hem sf (r)]

hemisphere的意思

1、n.半球;地球的半球;[解]大脑半球;

hemisphere的相关词组

1、cerebellar hemisphere 小脑半球;

- 2、northern hemisphere 北半球;
- 3、southern hemisphere 南半球;
- 4、western hemisphere 西半球;

hemisphere的双语例句

- 1、In the water, the Aussie swimmers were in their own hemisphere.

一到了水中, 澳大利亚游泳选手就如鱼得水.

- 2、Conclusion: MRI showed cerebellar hemisphere, ventral pons, middle cerebellar peduncles and olive atrophies in OPCA patients.

结论: OPCA的MR表现 主要为小脑半球、 桥脑腹侧、 小脑中脚和延髓橄榄的萎缩.

- 3、Extratropical Southern Hemisphere Cyclones: Harbingers of Climate Change?

南半球温带气旋: 气候变化的先兆?

- 4、A constellation in the equatorial region of the Southern Hemisphere near Pisces and Aquila.

位于北半球靠近金牛星座和双鱼星座的一个星座.

- 5、The localization of cognitive and perceptual functions in a particular hemisphere of the brain.

认知机能和感知机能位于大脑的某一半球.

- 6、In a high, the usually gentle winds circulate clockwise around the center of the Northern Hemisphere.

在北半球高压中, 常见的和风围绕中心顺时针地吹.

- 7、Unfamiliar to many, the Cheetah of the southern hemisphere was born in secrecy for political causes.

对很多人来说, 它的出现带着一些神秘和政治色彩.

- 8、Note field back bets by only disk hemisphere.

本场盘口受注后退止半球盘.

9、The equator divides the earth the northern and southern hemisphere.

赤道把地球等分为南北两个半球.

10、This glioma of the cerebral hemisphere demonstrates a mass effect.

大脑半球胶质瘤显示的肿块病变.

11、Charting each baby's brain requires about 130,000 points per hemisphere.

记录一个婴儿脑的一侧大脑半球大约需要130,000个位点.

12、But the harvest season the northern hemisphere is being marked by turmoil on global wheat markets.

而如今,北半球小麦市场的波动正影响着丰收的喜悦.

13、They live in the Eastern Hemisphere.

他们生活在东半球.

14、All over the world have 17 kinds of penguins , all his life the southern hemisphere.

全世界有17种企鹅,统统都生活在南半球.

15、The last question in the math examination is to find out the area of a hemisphere.

数学考试的最后一道题是“求球台的面积”.

16、We feel that this hemisphere can only be secure and free with democratic governments.

我们认为,本半球只有在民主政府的领导下才能得到安全和自由.

17、Cold water may be upwelled or may be advected into the winter hemisphere.

冷水可以涌开或者可以平流到冬半球.

18、Thanks to network games, you can vanquish an opponent that doesnt even live in this hemisphere.

有了网络游戏, 你才可以打败地球另一半的对手.

以上是简答网为您整理的hemisphere怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/hemisphere>

